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Zápis z  344. zasedání Rady pro výzkum, vývoj a inovace  
konaného 29. března 2019 na Úřadu vlády ČR 

 
Přítomní členové: předseda Rady Ing. Andrej Babiš; 1. místopředseda Rady prof. Ing. Petr 

Dvořák, CSc.; místopředseda Rady PhDr. Pavel Baran, CSc.; místopředseda 
Rady doc. Ing. Karel Havlíček, Ph.D., MBA; RNDr. Zdeněk Havlas, DrSc; 
prof. Tomáš Jungwirth, Ph.D.; prof. Ing. Štěpán Jurajda, Ph.D.; Ing. Karel 
Kouřil, Ph.D.; prof. MUDr. Jan Lata, CSc.; doc. Ing. Jaroslav Machan, CSc.; 
Ing. Luboš Novák, CSc.; Ing. Eduard Palíšek, Ph.D., MBA; prof. MUDr. Julius 
Špičák, CSc. 

Omluveni: doc. RNDr. Jan Konvalinka, CSc.; prof. Ing. Vladimír Mařík, DrSc., dr.h.c.; 
prof. Ing. Jiří Witzany, DrSc. 

Hosté: Ing. Marta Nováková – ministryně průmyslu a obchodu; Ing. Robert Plaga, 
Ph.D. – ministr školství, mládeže a tělovýchovy; PhDr. Pavel Doleček, Ph.D. – 
náměstek MŠMT; Ing. Rut Bízková – Úřad vlády ČR; prof. Dr. Ing. Zdeněk 
Kůs – místopředseda TA ČR 

Program:  

A) BODY K PROJEDNANÍ – s rozpravou 

A1) Inovační strategie ČR 2019-2030 – akční plány 

A2) Návrh výdajů SR VaVaI na roky 2020-2022 s výhledem do roku 2026 

A3) Návrh na jmenování členky/člena výzkumné rady Technologické agentury ČR 

A4) Implementace Metodiky 2017+ 

A5) Návrh stanoviska Rady k návrhu na změnu programu veřejných zakázek 
v aplikovaném výzkumu a inovacích pro potřeby státní správy BETA2 

A6) Velké výzkumné infrastruktury – výstupy prací pracovní skupiny 

A7) Akční plán pro implementaci Národní strategie otevřeného přístupu České 
republiky k vědeckým informacím na léta 2017 až 2020 

B) BODY K PROJEDNÁNÍ – bez rozpravy 

B1) Návrh stanoviska Rady k žádosti o povolení výzkumu na lidských 
embryonálních kmenových buňkách - PrimeCell Advanced Therapy, a.s. 

B2) Návrh konceptu společných konferencí a školení k Inovační strategii ČR 2019-
2030 a daňovým odpočtům na VaVaI 

B3) Žádost o udělení záštity Rady na Festivalu vědy dne 4. září 2019 v Praze 

B4) Dopis předsedkyně AV ČR – doplnění nového ukazatele CCR 02 (posílení 
kapacity výzkumných zařízení) 

B5) Výsledky meziroční kontroly IS VaVaI 2019 

B6) Žádost předsedkyně AV ČR o záštitu Rady nad akci „EURAXESS Conference 
2019“ 
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B7) Základní teze programu Ministerstva průmyslu a obchodu „Country for Future“ 

B8) Návrh na změnu Programu na podporu aplikovaného výzkumu, 
experimentálního vývoje a inovací Národní centra kompetence1 

C) BODY PRO INFORMACI 

C1) Informace z jednání vlády 

C2) Pozvánka na česko-německou vědeckou konferenci se zaměřením 
na nanotechnologie a pokročilé materiály 

Průběh jednání: 

Předseda Rady Ing. Babiš zahájil 344. zasedání Rady pro výzkum, vývoj a inovace (dále jen 
„Rada“) a nechal hlasovat o návrhu programu a zápisu z 343. zasedání Rady. 

1. Schválení programu 

Pro návrh usnesení hlasovalo všech 13 přítomných členů Rady. 

Usnesení: 

Rada schvaluje program 344. zasedání. 

2. Zápis z 343. zasedání Rady  

Pro návrh usnesení hlasovalo všech 13 přítomných členů Rady. 

Usnesení: 

Rada schvaluje zápis z 343. zasedání Rady. 

A) BODY K PROJEDNANÍ – s rozpravou 

A1) Inovační strategie České republiky 2019–2030 – akční plány  

Místopředseda Rady doc. Havlíček uvedl, že před zasedáním Rady proběhlo jednání s devíti 
garanty strategických pilířů Inovační strategie České republiky 2019–2030 (dále jen 
„Inovační strategie“), kteří předložili návrhy akčních plánů dalšího postupu. V nejbližších 
dnech proběhne oponentura jednotlivých akčních plánů, které budou následně dopracovány, 
sjednoceny a koordinovány. Na příštím 345. zasedání budou předloženy finální verze 
akčních plánů jednotlivých strategických pilířů. 

Dále doc. Havlíček uvedl, že loga Inovační strategie budou propagovat všechny související 
akce u nás i v zahraničí a všechny zainteresované instituce dostávají marketingový balíček, 
jak dále postupovat. 

Dr. Havlas poznamenal, že u nás chybí dostatek odborníků na transfer znalostí, kteří jsou 
v cizině běžní. S tímto problémem by mohla Inovační strategie také pomoci. 

Proběhla krátká diskuse mezi ministrem Ing. Plagou, ministryní Ing. Novákovou, 
1. místopředsedou Rady prof. Dvořákem, místopředsedou Rady dr. Baranem, prof. Latou 
a Ing. Bízkovou na téma, zda je tento problém u nás řešitelný a zda existují instituce, které 
toto zajišťují. 

Pro návrh usnesení hlasovalo všech 13 přítomných členů Rady. 

Usnesení: 

Rada bere na vědomí informaci o přípravě akčních plánů jednotlivých strategických pilířů 
Inovační strategie České republiky 2019–2030. 
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A2) Návrh výdajů SR VaVaI na roky 2020-2022 s výhledem do roku 2026 

Místopředseda Rady doc. Havlíček informoval, že proběhla jednání se všemi poskytovateli, 
ke kterým dochází několikrát během roku. V průběhu přípravných jednání o rozpočtu se 
diskutovalo o nadpožadavcích a nárocích z nespotřebovaných výdajů (dále jen „NNV“). 
Všichni poskytovatelé dokázali objem NNV snížit, problém přetrvává pouze u TA ČR a GA 
ČR. 

Radě je předložen kompletní materiál pro jednání vlády „Návrh výdajů státního rozpočtu 
České republiky na výzkum, experimentální vývoj a inovace na rok 2020 se 
střednědobým výhledem na léta 2021 a 2022 a dlouhodobým výhledem do roku 2026“, který 
bude po schválení Radou zaslán do meziresortního připomínkového řízení. 

V předloženém materiálu jsou celkové objemy výdajů navrženy takto - na r. 2020 celkem 
37 000 000,0 tis. Kč, na r. 2021 celkem 37 468 122,5 tis. Kč, na r. 2022 celkem 38 200 126,3 
tis. Kč, tj. v roce 2020 je celkový objem financování navržen o 468,12 mil. Kč nižší, 
než platný střednědobý výhled schválený usnesením vlády ze dne 19. září 2018 č. 588, 
a objem pro rok 2021 je ponechán ve výši schváleného střednědobého výhledu. Pro rok 
2022 navrhuje Rada navýšení výdajů oproti schválenému střednědobému výhledu na rok 
2021 o 732,0 mil. Kč. V rámci jednání s jednotlivými kapitolami byly zapojeny veškeré NNV 
ke krytí nadpožadavků. 

K tomuto bodu neproběhla žádná diskuse. 

Pro návrh usnesení hlasovalo všech 13 přítomných členů Rady. 

Usnesení: 

Rada 

1. schvaluje „Návrh výdajů státního rozpočtu ČR na výzkum, experimentální vývoj 
a inovace na rok 2020 s výhledem na léta 2021 a 2022 a dlouhodobým výhledem 
do roku 2026“, 

2. ukládá Odboru Rady pro výzkum, vývoj a inovace rozeslat výše uvedený materiál 
po úpravě ve smyslu závěrů 344. zasedání Rady do meziresortního připomínkového 
řízení, 

3. ukládá Odboru Rady pro výzkum, vývoj a inovace po vypořádání připomínek a jeho 
schválení Radou předložit materiál na jednání vlády. 

A3) Návrh na jmenování členky/člena výzkumné rady Technologické agentury ČR 

Zpravodaj Rady Ing. Kouřil uvedl, že dne 13. dubna 2019 končí funkční období 1 členu 
výzkumné rady TA ČR (prof. RNDr. Janu Hajičovi, Dr.). Z tohoto důvodu bylo třeba doplnit 
VR TA ČR na zákonem stanovený počet členů.  

Radě byla na 342. zasedání předložena výzva k podávání návrhů kandidátů na člena 
výzkumné rady TA ČR“ za podnikatelský sektor, která byla zveřejněna na webových 
stránkách www.vyzkum.cz s termínem zasílání návrhů kandidátů do 28. února 2019. 
V daném termínu bylo zasláno 5 návrhů. 

Proběhla krátká diskuse o navržených kandidátech za účasti ministryně Ing. Novákové, Ing. 
Palíška a Ing. Bízkové.  

Místopředseda Rady doc. Havlíček zdůraznil, že navržený kandidát musí splňovat podmínky 
výzvy, tj. že bude zástupcem podnikatelského sektoru. 

Byly rozdány volební listiny. Výsledkem tajného hlasování byl návrh jmenovat vládě Ing. 
Jiřího Reisse, CSc., MBA členem výzkumné rady Technologické agentury ČR. 

Pro doplněný návrh usnesení hlasovalo všech 12 přítomných členů Rady. 

http://www.vyzkum.cz/
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Usnesení: 

Rada 

1. navrhuje vládě jmenovat Ing. Jiřího Reisse, CSc., MBA členem výzkumné rady 
Technologické agentury ČR, 

2. schvaluje materiál pro jednání vlády doplněný dle výsledku tajných voleb, 

3. ukládá Odboru Rady pro výzkum, vývoj a inovace předložit materiál doplněný dle 
výsledku voleb na jednání vlády. 

A4) Implementace Metodiky 2017+ 

1. místopředseda Rady prof. Dvořák shrnul, že Hodnocení na národní úrovni v druhém roce 
implementace bylo řádně zahájeno, ačkoli nákup dat z WoS nabral zpoždění, je realizována 
bibliometrická analýza nad daty SCOPUS, aktuálně probíhá hodnocení vybraných výsledků 
prostřednictvím vzdálených recenzí (předpoklad dokončení červen 2019). Konference 
Implementace Metodiky 2017+ probíhají v souladu s harmonogramem, na květen a červen 
jsou naplánována dvě další navazující konferenční setkání. 

Dále prof. Dvořák informoval, že v rámci jednání o hodnocení podle Metodiky 2017+ 
v segmentu vysokých škol probíhají na úrovni předsednictva Rady individuální schůzky 
s rektory, kde jsou za účasti odborníků z Odborných panelů, resp. KHV diskutovány námitky 
a vysvětlovány změny v hodnocení na národní úrovni v roce 2019. Doposud proběhla 
jednání s  rektorem České zemědělské univerzity v Praze prof. Ing. Petrem Skleničkou, CSc. 
a rektorkou Mendelovy univerzity v Brně prof. Ing. Danuší Nerudovou, Ph.D.  

Dne 8. března 2019 se uskutečnila společná schůzka iniciovaná představiteli České 
konference rektorů a Rady vysokých škol. Ve smyslu závěrů této schůzky byla zpracována 
Analýza alternativních postupů hodnocení výsledků v MODULU 2, která je součástí 
podkladových materiálů k tomuto bodu. 

Proběhla diskuse za účasti Ing. Palíška, ministra Ing. Plagy, 1. místopředsedy prof. Dvořáka, 
prof. Laty a prof. Jurajdy na téma problémů s implementací Metodiky 2017+ a jejím přijetím 
na vysokých školách. 

Pro návrh usnesení hlasovalo všech 12 přítomných členů Rady. 

Usnesení: 

Rada 

1. bere na vědomí informace o aktuálním průběhu hodnocení podle Metodiky 2017+, 

2. schvaluje uspořádání navazujících konferencí Implementace Metodiky 2017+ 
v květnu a červnu 2019, 

3. podporuje uspořádání dalších schůzek předsednictva Rady s rektory vysokých škol 
jako výrazu snahy o další zlepšení vzájemné komunikace, 

4. schvaluje Analýzu alternativních postupů hodnocení výsledků v MODULU 2, 
zpracovanou CERGE-EI podle závěrů jednání Rady s Českou konferencí rektorů 
a Radou vysokých škol dne 8. března 2019,  

5. ukládá 1. místopředsedovi Rady zaslat Analýzu alternativních postupů hodnocení 
výsledků v MODULU 2 předsedovi České konference rektorů a předsedovi Rady 
vysokých škol. 
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A5) Návrh stanoviska Rady k Návrhu na změnu programu veřejných zakázek 
v aplikovaném výzkumu a inovacích pro potřeby státní správy BETA2 

Zpravodaj Rady Ing. Kouřil připomněl, že Program BETA2 byl schválen usnesením vlády 
ze dne 30. března 2016 č. 278 a je zaměřen na podporu aplikovaného výzkumu a inovací 
pro potřeby orgánů státní správy, a to zejména pro potřeby těch orgánů, které nejsou 
poskytovateli podpory výzkumu, vývoje a inovací. 

TA ČR předložila návrh na změnu programu, který vychází ze závěrů jednání Rady 
k Programu BETA2, v kterých doporučila prodloužení programu o tři roky (do roku 2024), 
doplnění dalších orgánů státní správy a organizačních složek státu mezi odborné garanty 
tak, aby i tyto orgány mohly využívat Program BETA2 k řešení svých výzkumných potřeb. 
Dále TA ČR požádala o doplnění dalších čtyř orgánů státní správy mezi odborné garanty 
programu tak, aby i uvedené orgány (Ministerstvo kultury, Ministerstvo spravedlnosti, 
Ministerstvo školství, mládeže a tělovýchovy a Úřad průmyslového vlastnictví) mohly 
využívat Program BETA2 s řešení svých výzkumných potřeb. 

Rada ve svém stanovisku zhodnotila obsah návrhu změny programu ve smyslu § 5 odst. 3 
zákona o podpoře výzkumu a vývoje a vznesla k němu jednu zásadní připomínku týkající se 
čerpání finančních prostředků. Dále Rada upozornila TA ČR na nutnost urychleného 
vyhlašování veřejných zakázek programu a na nové programy Ministerstva životního 
prostředí a Ministerstva dopravy, které budou mít vliv na absorpční kapacitu Programu 
BETA2. V závěru stanoviska Rada konstatuje, že souhlasí s prodloužením doby trvání 
programu a doporučila vládě program se zapracovanými připomínkami vzešlými 
z meziresortního připomínkového řízení schválit. 

Host zasedání místopředseda TA ČR Ing. Kůs potvrdil, že všechny připomínky budou 
akceptovány a do výsledného materiálu pro jednání vlády zapracovány. 

Pro návrh usnesení hlasovalo všech 12 přítomných členů Rady. 

Usnesení: 

Rada 

1. schvaluje stanovisko k dokumentu „Návrh na změnu programu veřejných zakázek 
v aplikovaném výzkumu a inovacích pro potřeby státní správy BETA2, 

2. ukládá Odboru Rady pro výzkum, vývoj a inovace zaslat stanovisko Technologické 
agentuře ČR. 

A6) Velké výzkumné infrastruktury – výstupy prací pracovní skupiny 

Člen pracovní skupiny (dále jen „PS“) a zpravodaj Rady Ing. Novák uvedl, že PS pracuje 
velmi dobře a do konce roku by mělo být předloženo řešení celé problematiky a přípraven 
systém dlouhodobě udržitelného rozvoje velkých výzkumných infrastruktur po roce 2022.  

Návazně na usnesení k bodu A1 na 341. zasedání Rady dne 14. prosince 2018 došlo 
k rozšíření PS pro velké výzkumné infrastruktury tak, že kromě zástupců Rady a MŠMT jsou 
dalšími členy rovněž zástupci MPO a AV ČR. Rozšířená PS se sešla letos dvakrát 11. února 
a 21. března 2019. 

Závěrem jednání dne 11. února 2019 byla shoda nad tím, že další práce PS musí být 
v souladu s „Inovační strategii České republiky 2019 –2030“. Bylo také dohodnuto, že 
členové PS navrhnou podrobnější zadání další činnosti PS.  

Dne 11. března 2019 na 8. zasedání Rady pro velké výzkumné infrastruktury náměstek 
MŠMT dr. Doleček uvedl, že se stal garantem pilíře „Inovační a výzkumná centra“ 
a připravuje Akční plány jeho implementace. 
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Následně bylo na jednání PS dne 21. března 2019 upřesněno zadání PS - navrhnout 
podmínky a kritéria systému dlouhodobě udržitelného rozvoje výlučně velkých výzkumných 
infrastruktur po roce 2022 s tím, že za implementační strategii pilíře „Inovační a výzkumná 
centra“ bude odpovídat náměstek ministra školství, mládeže a tělovýchovy dr. Doleček.  

Místopředseda Rady doc. Havlíček uvedl, že je důležitá dosáhnout shody mezi PS a MŠMT. 

Náměstek MŠMT dr. Doleček poznamenal, že v návaznosti na dosavadní výstupy jednání 
PS je zapotřebí zpřesnit mandát, resp. nově vymezit činnosti PS. Původní účel PS měl 
spočívat v kategorizaci „velkých výzkumných infrastruktur“. Účastníci PS se v průběhu jejích 
zasedání nicméně shodli, že ambicí není limitovat záběr skupiny na velké výzkumné 
infrastruktury, jako pojmout široké portfolio kapacit VaVaI nad rámec dotačního titulu velkých 
výzkumných infrastruktur. Dr. Doleček navrhl současně další jednání s Ing. Novákem. 

Ing. Novák ocenil návrh společného jednání s tím, že je důležité, aby došlo k nějaké shodě 
a na konci roku byl připraven podklad k implementaci. 

Ministr Ing. Plaga ocenil pokrok v jednání na toto téma a spolupráci mezi Radou a MŠMT. 

Pro návrh usnesení hlasovalo všech 12 přítomných členů Rady. 

Usnesení: 

Rada 

1. bere na vědomí materiál „Informace o činnosti pracovní skupiny pro velké výzkumné 
infrastruktury za I. čtvrtletí 2019 a příprava systému dlouhodobě udržitelného rozvoje 
velkých výzkumných infrastruktur po roce 2022“, 

2. žádá zpravodaje Rady Ing. Nováka, aby nadále čtvrtletně informoval Radu 
o výstupech prací věcně příslušné pracovní skupiny a o přípravě systému 
dlouhodobě udržitelného rozvoje velkých výzkumných infrastruktur v období po roce 
2022, který bude Radě předložen v roce 2020 ke schválení před vyhlášením výzvy 
Ministerstvem školství, mládeže a tělovýchovy na podporu projektů velkých 
výzkumných infrastruktur od roku 2023. 

A7) Akční plán pro implementaci Národní strategie otevřeného přístupu České 
republiky k vědeckým informacím na léta 2017 až 2020 

1. místopředseda Rady prof. Dvořák připomněl, že usnesením vlády ze dne 14. června 2017 
č. 444 byl uložen úkol zpracovat Akční plán pro implementaci Národní strategie otevřeného 
přístupu České republiky k vědeckým informacím na léta 2017 až 2020. Na 343. zasedání 
Rady byl předložen návrh Akčního plánu. 

Materiál byl rozeslán do meziresortního připomínkového řízení dne 25. února 2019, 
s termínem dodání stanovisek do 11. března 2019. V mezirezortním připomínkovém řízení 
bylo uplatněno 43 zásadních připomínek a 55 doporučujících připomínek, z toho 
28 zásadních připomínek a 43 doporučujících připomínek zaslala Česká konference rektorů.  

Jednání s předsedou ČKR proběhne po skončení zasedání Rady. Po vypořádání všech 
zásadních připomínek bude materiál předložen vládě ke schválení. 

Dr. Havlas vyjádřil nedůvěru v tento materiál i celý proces otevřeného přístupu a informoval 
Radu, že pro něj nebude hlasovat. 

Pro návrh usnesení hlasovalo 11 členů Rady, 1 člen se zdržel hlasování. 
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Usnesení: 

Rada 

1. bere na vědomí informaci o vypořádání připomínek z meziresortního připomínkového 
řízení k „Akčnímu plánu pro implementaci Národní strategie otevřeného přístupu 
České republiky k vědeckým informacím na léta 2017 až 2020“, 

2. souhlasí s jednáním k vypořádání zásadních připomínek České konference rektorů, 

3. pověřuje předsednictvo Rady, aby odsouhlasilo výsledek vypořádání a následně 
předložilo „Akční plán pro implementaci Národní strategie otevřeného přístupu České 
republiky k vědeckým informacím na léta 2017 – 2020“ ve spolupráci s Odborem 
Rady pro výzkum, vývoj a inovace vládě. 

B) BODY K PROJEDNÁNÍ – bez rozpravy 

B1) Návrh stanoviska Rady k žádosti o povolení výzkumu na lidských 
embryonálních kmenových buňkách - PrimeCell Advanced Therapy, a.s. 

Prof. Lata, předseda Bioetické komise, stručně uvedl, že odborné, legislativní a etické 
okolnosti žádosti projednala a posoudila Bioetická komise formou per rollam hlasováním. 

Vzhledem k závěrům stanoviska Bioetické komise, kdy žadatel nesplňuje podmínky 
stanovené zákonem č. 227/2006 Sb., Rada nedoporučila ve svém stanovisku Ministerstvu 
školství, mládeže a tělovýchovy udělit povolení uvedenému žadateli spol. PrimeCell 
Advanced Therapy, a.s. k výzkumu na lidských embryonálních kmenových buňkách. 

Pro návrh usnesení hlasovalo všech 12 přítomných členů Rady. 

Usnesení: 

Rada 

1. schvaluje stanovisko k žádosti společnosti PrimeCell Advanced Therapy, a.s. 
o povolení výzkumu na lidských embryonálních kmenových buňkách, 

2. ukládá Odboru Rady pro výzkum, vývoj a inovace zaslat stanoviska Ministerstvu 
školství, mládeže a tělovýchovy. 

B2) Návrh konceptu společných konferencí a školení k Inovační strategii ČR 2019-
2030 a daňovým odpočtům na VaVaI 

Místopředseda Rady doc. Havlíček stručně připomněl, že vláda svým usnesením ze dne 
4. února 2019 č. 140 schválila Inovační strategii České republiky 2019–2030. 

Rada svým usnesením k bodu 337/A1 Řešení daňových odpočtů programu 337. zasedání 
Rady dne 29. června 2018 v bodu 3) schválila dohodnutá opatření připravená pracovní 
skupinou pro daňové odpočty na výzkum a vývoj a doporučuje jejich realizaci dle uvedených 
úkolů co nejdříve. 

Radě je tedy předložen Návrh konceptu společných konferencí a školení k Inovační strategii 
ČR 2019 - 2030 a daňovým odpočtům. 

Pro návrh usnesení hlasovalo všech 12 přítomných členů Rady. 

Usnesení: 

Rada 

1. schvaluje uspořádání společných konferencí a školení k Inovační strategii ČR 2019-
2030 a daňovým odpočtům na VaVaI, 
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2. ukládá Odboru Rady pro výzkum, vývoj a inovace tyto konference a školení zajistit. 

B3) Žádost o udělení záštity Rady na Festivalu vědy dne 4. září 2019 v Praze 

Místopředseda Rady doc. Havlíček uvedl, že ředitel Domu dětí a mládeže hl. města Prahy 
Ing. Bezděk požádal dopisem Radu o záštitu nad Festivalem vědy, který se bude konat dne 
4. září 2019 na Vítězném náměstí v Praze 6. Festival vědy je společným projektem vysokých 
škol, akademických a volnočasových institucí, který vznikl již před šesti lety. 

Pro návrh usnesení hlasovalo všech 12 přítomných členů Rady. 

Usnesení: 

Rada 

1. schvaluje záštitu Rady nad Festivalem vědy, který se koná dne 4. září 2019 v Praze, 

2. ukládá Odboru Rady pro výzkum, vývoj a inovace, aby zaslal potvrzení záštity 
dopisem místopředsedy Rady doc. Havlíčka žadateli. 

B4) Dopis předsedkyně AV ČR – doplnění nového ukazatele CCR 02 (posílení 
kapacity výzkumných zařízení) 

1. místopředseda Rady prof. Dvořák uvedl, že předsedkyně AV ČR prof. Zažímalová zaslala 
Radě dopis ze dne 26. února 2019, ve kterém žádala o podporu návrhu AV ČR ve věci 
úpravy návrhu Nařízení Evropského parlamentu a Rady o Evropském fondu pro regionální 
rozvoj a Fondu soudržnosti o doplnění nového ukazatele CCR 02 – posílení kapacity 
výzkumných zařízení. 

Předsednictvo Rady na svém jednání rozhodlo postoupit tuto žádost ministrovi školství, 
mládeže a tělovýchovy Ing. Plagovi, aby zvážil vhodnost tohoto návrhu Akademie věd České 
republiky o doplnění tohoto nově navrženého ukazatele CCR 02 – posílení kapacity 
výzkumných zařízení do příslušných dokumentů Evropské unie. 

Pro návrh usnesení hlasovalo všech 11 přítomných členů Rady. 

Usnesení: 

Rada 

1. bere na vědomí dopis předsedkyně Akademie věd české republiky. 

2. žádá 1. místopředsedu Rady prof. Dvořáka, aby postoupil tento dopis k dalšímu 
vyřízení ministrovi školství, mládeže a tělovýchovy. 

B5) Výsledky meziroční kontroly IS VaVaI 2019 

Zpravodaj Rady pro IS VaVaI prof. Jurajda sdělil, že kontrola dat předaných do IS VaVaI byla 
provedena k datu 11. březnu 2019, a to u 14 poskytovatelů podpory VaVaI vůči všem 
aktuálním záznamům uloženým v databázi IS VaVaI. Poskytovatelé byli informováni 
o závěrech provedené kontroly a byli vyzváni k provedení oprav příp. doplnění údajů 
s termínem do 14. června 2019. Tím byla naplněna povinnost provedení kontroly databáze 
správcem IS VaVaI stanovená § 31 odst. 10 zákona. 

Pro návrh usnesení hlasovalo všech 10 přítomných členů Rady. 

Usnesení: 

Rada bere na vědomí výsledky meziroční kontroly IS VaVaI pro rok 2019. 
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B6) Žádost předsedkyně AV ČR o záštitu Rady nad akci „EURAXESS Conference 
2019“ 

1. místopředseda Rady prof. Dvořák uvedl, že předsedkyně AV ČR prof. Zažímalová zaslala 
dne 11. března 2019 žádost o převzetí záštity Rady nad akcí „EURAXESS Conference 
2019“, která se uskuteční ve dnech 21. – 23. května 2019 v Praze. 

Pro návrh usnesení hlasovalo všech 12 přítomných členů Rady. 

Usnesení: 

Rada 

1. schvaluje záštitu Rady nad akcí „EURAXESS Conference 2019“, která se uskuteční 
ve dnech 21. – 23. května 2019 v Praze, 

2. ukládá Odboru Rady pro výzkum, vývoj a inovace, aby zaslal potvrzení záštity 
dopisem 1. místopředsedy Rady předsedkyni AV ČR. 

B7) Základní teze programu Ministerstva průmyslu a obchodu „Country for Future“ 

Ministerstvo průmyslu a obchodu zaslalo Radě Základní teze programu, který má realizovat 
relevantní cíle klíčové vládní Inovační strategie The Country for The Future 2019 – 2030. 

Pro návrh usnesení hlasovalo všech 12 přítomných členů Rady. 

Usnesení: 

Rada bere na vědomí „Základní teze programu Ministerstva průmyslu a obchodu „Country 
for Future“. 

B8) Návrh na změnu Programu na podporu aplikovaného výzkumu, 
experimentálního vývoje a inovací Národní centra kompetence1 

Na svém 341. zasedání dne 14. prosince 2018 Rada projednala Návrh na změnu programu 
na podporu aplikovaného výzkumu, experimentálního vývoje a inovací Národní centra 
kompetence 1 a schválila své stanovisko. Materiál byl zaslán do meziresortního 
připomínkového řízení, které bylo řádně vypořádáno. Návrh na změnu programu měl být 
předložen na jednání vlády. 

Materiál byl pozastaven a na základě dodatečné připomínky vznesené Radou byl materiál 
upraven a Radě je předkládán upravený materiál ke schválení. 

Pro návrh usnesení hlasovalo všech 12 přítomných členů Rady. 

Usnesení: 

Rada 

1. souhlasí se změnou Návrhu na změnu Programu na podporu aplikovaného výzkumu, 
experimentálního vývoje a inovací Národního centra kompetence 1, 

2. doporučuje Technologické agentuře ČR předložit upravený návrh na změnu 
programu na jednání vlády. 

C) BODY PRO INFORMACI 

C1) Informace z jednání vlády 

C2) Pozvánka na česko-německou vědeckou konferenci se zaměřením 
na nanotechnologie a pokročilé materiály 

Pro návrh usnesení hlasovalo všech 12 přítomných členů Rady. 
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Usnesení: 

Rada bere na vědomí body pro informaci. 

D) Různé 

Protože do bodu Různé nebyly žádné příspěvky, předseda Rady Ing. Babiš ukončil 
344. zasedání Rady. 

 
 
Zapsala: Ing. Bártová                                         Schválil: 1. místopředseda Rady prof. Dvořák 


